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Marcin Roszkowski mówi o przeznaczeniu unijnych środków. Są to
pieniądze  rozpisane  w  wieloletniej  perspektywie.  Potrzebne
jest  stworzenie  takiego  systemu,  który  pozwoli  na  to,  by
zostały one wydane w kraju i by korzystały z nich polskie
firmy, a nie zagraniczne podmioty.
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